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PROTOKOLL Datum 

2024-08-26 

Diarienummer 

S-2024-0066

Fakultetsnämnden vid skolan för teknikvetenskap  

Protokoll nummer: 06/2024 

Datum och plats för mötet: 
26 augusti 2024 kl. 14.00-17.00, Freja, Teknikringen 8, plan 1,5 
 
Närvarande lärarledamöter: 
Sandra Di Rocco, ordförande 
Malin Åkermo, vice ordförande (fr.o.m. § 5) 
Hjalmar Brismar 
Jens Bardarson 
Fredrik Viklund 
Sara Zahedi 

Närvarande studentledamöter:  
Jonna Geiryd 
Ebba Ahlgren Cederlöf 

Närvarande externa ledamöter:  
Tomas Ireman 
Salla Franzén 
 
Företrädare för arbetstagarorganisationer: 
Sara Öhman, ST 
 
Frånvarande ledamöter: 
Outi Tammisola 
 
Övriga närvarande: 
Erik Edstam, tf. kanslichef 
HannaSara Karlsson, UA (utbildningsadministrativt ansvarig), § 2 
Sofia Knutz, vice UA, § 2 
Gunnar Tibert, GA (grundutbildningsansvarig), § 2-3, 7-8 
Oscar Tjernberg, FA (forskarutbildningsansvarig), § 3-4 
 

§ 1 Mötet öppnas 

a) Val av justerare 

Hjalmar Brismar utses att, tillsammans med ordförande, justera protokollet. 

b) Dagordning och adjungeringar 
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Dagordning fastställs och adjungeringar godkänns. 

c) Fråga om jäv 

Inget jäv anmäls. 

d) Föregående möte 

Protokollet från föregående möte (nr 5/2024) läggs till handlingarna. 

§ 2 Beslut revidering av kursplaner för HT 2025 

(S-2024-1279) 

Gunnar Tibert GA, HannaSara Karlsson UA, Sofia Knutz vice UA föredrar ärendet. 
 
Beslut om utbildningsplan ska fattas senast den 1 september året innan utbildningen ska 
startas. För SCI-skolans program föreslås revidering av tre utbildningsplaner. Ett 
tilläggsbeslut avseende utbildningens genomförande och/eller kurslista tillkommer senast 
15 november för flera av skolans program.  

En redaktionell ändring har skett i utbildningsplanen för TBDVM efter att materialet 
skickades ut.  

Diskussions förs och önskemål lyfts att nämnden i framtiden inte ska behöva fokusera så 
mycket på de detaljer som kan delegeras till GA utan mer beskrivningar kring hur 
föreslagna ändringar kopplar till skolans strategiska plan. 

 
Fakultetsnämnden beslutar att: 

 anta utbildningsplan för TBDVM som följer av bilaga 1 till protokollet. 
Utbildningsplanen gäller från och med HT2025.  

 anta utbildningsplan för TTEMM som följer av bilaga 2 till protokollet. 
Utbildningsplanen gäller från och med HT2025. 

 anta utbildningsplan TTMAM som följer av bilaga 3 till protokollet.  
Utbildningsplanen gäller från och med HT2025. 

 paragrafen förklaras omedelbart justerad 
 

§ 3 Diskussion om principer vid inrättande och avveckling av kurs 

Ordförande föredrar ärendet. Oscar Tjernberg, FA, och Gunnar Tibert, GA, deltar i 
diskussionen. 

Frågan gällande beredning av och principer för inrättande och avveckling av kurser har 
kommit upp i nämnden under våren. Dessa ärenden kan komma in löpande och önskemål 
att diskutera gemensamma principer för nämnden har uppkommit.  

Diskussion förs kring att enligt befintlig delegationsordning har fakultetsnämnden inte 
möjlighet att delegera denna typ av ärenden till GA eller FA. Det finns önskemål i 
nämnden om att detta ändras i KTH:s delegationsordning framöver och vice ordförande 
föreslås föra denna fråga vidare för att det ska kunna ändras på KTH-nivå. Efterfrågat i 
nämnden är en diskussion kring själva processen vid inrättande och avvecklande av 
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kurser, hur den går till och hur den kan förbättras. Frågan kommer att tas upp igen och 
diskuteras vidare tillsammans med GA och FA vid nästa möte. 

§ 4 Information om Wallenberg Fellows 

Oscar Tjernberg, FA, föredrar ärendet. 

Wallenberg Fellows-programmet har löpt under många år och är bland annat en möjlighet 
för KTH att få in ny fakultet. KTH har haft dålig framgång de senaste omgångarna och har 
gjort ändringar i processen. Ett problem är brist på externa kandidater. FA har uppmanat 
fakulteten att skicka in externa kandidater och påminner att det är viktigt för alla att 
engagera sig i detta. Nämnden informeras om hur den interna processen för urvalet ser ut, 
vilken utvärdering som gjorts kring hur det har gått, varför det har gått dåligt och hur det 
har sett ut på de lärosäten där det har gått bra.  

§ 5 Information från skolledningen 

Ordförande föredrar ärendet. 

Nämnden informeras kortfattat om vad som är aktuellt på skolan och på KTH-nivå, bland 
annat besök från LTU och Chalmers, verksamhetsstödets rekryteringar av ledningsstöd på 
institutions- och skolnivå, pågående donationskampanj för KTH:s 200-årsjubileum samt 
ett förslag på nya sidor på intranätet gällande inkludering på SCI.  

§ 6 Information om status skolans verksamhetsplan 

Ordförande föredrar ärendet. 

Nämnden informeras om utkastet till skolans VP 2024 som kommer att fastställas inom 
kort. Utkastet har skickats ut nära inpå mötet och alla har inte haft möjlighet att läsa 
igenom dokumentet. Alla ombeds därför läsa igenom och skicka sin input till ordförande 
senast på fredag denna vecka.  

§ 7 Information gällande processen för utseende av ny PA på teknisk fysik 

Gunnar Tibert, GA, föredrar ärendet.  

Nämnden ges information om status gällande processen för att utse ny PA på teknisk 
fysik. Sista svarsdatum var innan sommaren och tre ansökningar har kommit in. En 
formell process för urvalet, där fakultetsnämnden är involverad, planeras. I 
urvalskommittén är GA Gunnar Tibert, vice UA Sofia Knutz och studentrepresentant 
Jonna Geiryd med. GA:s förslag på representanter från nämnden är Sara Zahedi, som 
varit PA för Matematik tidigare, och Tomas Ireman, som i egenskap av extern ledamot kan 
ställa frågor om industriell relevans. 

Planen är att genomföra intervjuer med alla sökanden under september. Kandidaterna 
kommer att informeras tydligt om hur processen ser ut.  

Fakultetsnämnden beslutar att: 

 utse Sara Zahedi och Tomas Ireman till fakultetsnämndens representanter i 
urvalskommittén vid utseende av ny PA på teknisk fysik 
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§ 8 Information om antagning till civilingenjörsutbildningarna 

Gunnar Tibert, GA, föredrar ärendet  

Skolan har träffat målet för antal intagna nybörjare bra och endast två reserver behövde 
kallas in. Totalt antal antagna på SCI är 555 st och en känsla är att skolan nu uppnått max 
för antal som tas in, utifrån administrativa resurser etc. Förändringen av meritvärden är 
endast marginell.  

§ 9 Information om utseende av elektorer och suppleanter till 
elektorsförsamlingar 

Ordförande föredrar ärendet. 

Processen pågår för att ta fram elektorer och personliga ersättare till de 
elektorsförsamlingar som ska välja ledamöter i Vetenskapsrådets styrelse och ämnesråd, i 
forskarrådet för Formas och i styrelsen för Forte för perioden 2025-2027. Förslag på 
namn har inkommit men det behövs fler.  

Malin Åkermo delar med sig av sina erfarenheter av att ha varit elektor och med i 
valberedningen. Ordförande betonar att detta är en kollegial fråga, inte en linjefråga, och 
nämnden uppmanas att engagera sig i att hitta fler nominerade. Eventuella nomineringar 
bör ske snarast då deadline egentligen redan har varit. 

§ 10 Diskussion kring process för strategiska diskussioner under hösten 

Vice ordförande föredrar ärendet. 

På det senaste nämndmötet lyftes ett antal ämnen som nämnden önskar ha strategiska 
diskussioner kring. Frågan kring en process för detta, inklusive förslag på 
fakultetsfrukostar (teman, datum etc.), lyfts nu till diskussion i nämnden.   

Tillfällen för fakultetsfrukostar bestäms till den 11 september, 6 november och 11 
december. 

Diskussion förs gällande att på strategisk nivå kunna diskutera processen för 
kommunikation med fakulteten avseende beslut som tas. Det finns upplevd avsaknad av 
en processbeskrivning för hur beslut kommuniceras med tydligt syfte till varför beslutet 
tagits samt vem som ansvarar för den kommunikationen. 

Vidare i diskussionen lyfts en problematik med att ha många punkter som är 
informationspunkter i fakultetsnämnden. Önskemål finns att fler ärenden, av den art som 
påverkar fakulteten direkt, tas upp för förankring i nämnden, även om det är beslut som 
inte ska tas direkt av nämnden. Nämnden kan ge sin input och få möjlighet att hjälpa till 
att förankra detta i fakulteten. 

§ 11 Diskussion om remiss gällande förslag på ändringar i arbetsordning för KTH 

Ordförande föredrar ärendet. 

Rektor har fattat ett inriktningsbeslut för organiseringen av anställning och befordran av 
lärare, affiliering som professor och fakultet samt antagning som docent från och med 1 
januari 2025 (V-2023-0078). För att kunna genomföra dessa förändringar behöver 
Arbetsordning vid KTH ändras avseende avsnitt 3.4 fakultetsnämnd. Utöver dessa 
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ändringar föreslås även en ändring i avsnitt 4.2.2 avdelningschef till följd av 
organisatoriska förändringar inom verksamhetsstödet.  

För att fakultetsnämnden ska ge ett samlat svar på remissen lyfts frågan till kort 
diskussion. Nämnden har inga synpunkter på remissen. 

Malin Åkermo uppdaterar status i arbetet med hur organiseringen ska förändras genom 
att presentera hur det senaste förslaget ser ut. Diskussion förs kring skillnader i hur 
processen ser ut nu, hur det kommer att fungera framöver utifrån detta och vilka 
ändringar i skolans lokala process som kan behöva ske.  

§ 12 Utseende av ledamot för intervju i nyhetsbrevet 

Ordförande föredrar ärendet. 

Vid det senaste nämndmötet hölls en diskussion kring strategier för kommunikation med 
fakulteten. Beslut togs om att efter varje möte genomföra en kort intervju med en av 
ledamöterna kring fokusområden som känns relevanta. Nämnden beslutade att i slutet av 
varje möte lägga till en stående punkt för att utse vem som ska intervjuas.  

Fakultetsnämnden beslutar att: 

 utse Hjalmar Brismar till intervju för skolans nyhetsbrev 

§ 13 Beslut om ändring av mötestid 

Ordförande föredrar ärendet. 

Önskemål har kommit in om att ändra mötestiden den 7 oktober till samma tid den 8 

oktober istället. Nämnden har svårt att hitta en annan tid som passar. 

 

Fakultetsnämnden beslutar att: 

 inte ändra mötestiden för nästa möte 
 

§ 14 Övriga frågor 

Inga övriga frågor. 

§ 15 Nästa möte 

Nästa möte hålls den 7 oktober 14.00-17.00 i Freja, Teknikringen 8, plan 1,5. 

Ordförande tackar ledamöterna och avslutar mötet. 

 

Vid protokollet 

Annette Grahn 

Sekreterare 
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Sandra Di Rocco 

Ordförande 

Justeringsdatum: 2024-08-26 avseende § 2 

Justeringsdatum: 2024-09-10 avseende § 1, 3-15 

 
 

Hjalmar Brismar 

Justerare 

Justeringsdatum: 2024-08-26 avseende § 2 

Justeringsdatum: 2024-09-10 avseende § 1, 3-15 

 


